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Skrivelse om förtur till bostadsanpassning  
 
I media har det rapporterats om en äldre man i Älvsjö som sedan 2016 sitter i rullstol efter en 
stroke. Sedan dess har han haft dubbelmannad hemtjänst sex gånger om dagen. Efter två 
incidenter där hemtjänstpersonal har ramlat när mannen ska förflyttas mellan våningsplanen i 
sin otillgängliga tvåvåningsvilla har beslut tagits om att personalen av arbetsmiljöskäl inte 
längre får hjälpa honom ner för trappan där bland annat ytterdörren och duschen är placerad. 
Detta har medfört att mannen endast har kunnat duscha tre gånger på snart sex veckor och att 
han är helt isolerad i sitt hus, obenägen att komma ut.  
 
Givetvis är det av yttersta vikt att säkerställa att hemtjänsten som ges är säker för både 
personal och brukare, och beslut kan behöva revideras utifrån nya förutsättningar. Men 
samtidigt är handläggningstiden för bostadsanpassning flera månader lång och under tiden 
riskerar människor att hamna i kläm i väntan på besked huruvida anpassningar är möjliga eller 
inte. Vi i Centerpartiet tycker att det vore rimligt, när hastiga beslut behöver fattas som 
kraftigt inkräktar på människors frihet och när grundläggande behov inte längre kan 
tillgodoses, att någon form av förtur till handläggning av bostadsanpassning bör kunna ges.  
 
Med anledning av ovanstående önskar vi få svar på följande 

- På vilket sätt samverkar stadsdelarna med stadsbyggnadskontoret för att säkerställa att 
individer inte hamnar i kläm likt i fallet beskrivet ovan? 

- Går det att få förtur till bostadsanpassning vid hastigt uppkomna behov? 
- Om inte, anser äldreförvaltningen att det finns behov av att, i vissa specifika fall, 

kunna ge förtur till bostadsanpassning?  


